
Styremøte i Holmestrand Rotary klubb 6. des. 2010  
 
Tilstede:  
Hans-Arne R., Tor T., Kaj H., Ivar Jon T., Håkon F., Ole Hermann N., Jan-Arne R., Arne F. og 
Olav D. 
 
Agenda: 

1. Protokoll fra forrige møte 
2. Status regnskap/økonomi 
3. Status sesjon A med julemiddag 
4. Program for vårsesjonen 
5. Studentutveksling 
6. Nysgjerrig – prisen, evt. kandidater for 2011? 
7. Gjennomgang/godkjenning av liste over nye medlemmer 
8. Eventuelt   

 
 
1. Protokoll fra forrige møte 
Referat fra forrige møte ble gjennomgått og vedtatt. 
 
 
2. Status regnskap/økonomi 
Ole Hermann orienterte om regnskapet. Tilfredsstillende. 
 
 
 
3. Status sesjon A med julemiddag 
Tor T. har alt under kontroll 
 
 
4. Program for vårsesjonen 
Jan-Arne foreslår at man har en klubbaften 3. januar. Det har vært kommet kommentarer om at det har 
vært alt for mange eksterne foredragsholdere og at man bør satse mer på egne krefter. 
Fellesmøte med forsvarsforeningen i mars v/Jørgen Kosmo og riksrevisjonens oppgaver. 
Foreslår fellesmøte med Round Table og/eller Inner Wheel eller andre foreninger. 
Peismøte 17. januar? 
Ellers mange gode forslag til program for våren. 
 
 
5. Studentutveksling 
Vertsfamilier for utvekslingsstudenter må skaffes til veie hvis vi skal kunne ta imot studenter. Her i 
Norge har man hatt dårlige erfaringer med studenter fra USA. Hans-Arne foreslår av inviterer den i 
distriktet som er ansvarlig for studentutviklingen til å holde et foredrag om dette. 
Det må ikke nødvendigvis være en Rotary familie som er vertsfamilie. 
 
 
6. Nysgjerrig – prisen, evt. kandidater for 2011? 
Da man nå snart har sluppet opp for statuer, må man se seg om etter muligheten til å lage nye kopier 
eller andre og mindre hederstegn. 
Det ble nevnt flere kandidater, men ingen utkrystalliserte seg. Olav ber medlemmene komme med 
forslag i neste medlemsbrev. 



 
7. Gjennomgang/godkjenning av liste over nye medlemmer 
Forslag til medlemmer, også kvinnelige, ble gjennomgått og diskutert. 
Det ble ikke lagt inn protest på noen av kandidatene. 
 
 
8. Eventuelt 
Intet ble tatt opp. 

 
 
 

Møtet ble avsluttet kl. 2130 
 

 
Kaj Haagensen 
Sekretær 

 


